
 

 

Aan: College van B&W 

Van: VVD Almelo 

Betreft: Leerlingenvervoer 

 

 

 

 

Geacht college van B&W,  
 
De verordening leerlingenvervoer is in 2016 vastgesteld. De VVD fractie is zich ervan bewust dat hier 
een wettelijke taak voor ligt. De VVD krijgt echter berichten van gebruik hiervan terwijl het niet nodig 
is en heeft bovendien vermoedens van in rekening gebrachte kosten voor onnodig vervoer, c.q. 
afgebelde taxiritten. Aangezien dit ten koste gaat van de Almelose belastingbetaler hebben wij 
hierover de volgende vragen: 

 
1. Kunt u aangeven wat de uitgaven zijn voor leerlingenvervoer m.i.v. 2016 en de jaren erna? 
2. Blijven de uitgaven voor 2019 binnen de begrote kosten of zijn hier overschrijdingen in? 
3. Hoe is het leerlingenvervoer geregeld in Almelo t.o.v. de wettelijke vastgestelde 

minimumnorm en zit hier 'rek' in. Zo ja, welke rek? 
4. Ziet u mogelijkheden de toekenning of hoogte van subsidiëring van leerlingenvervoer aan te 

scherpen? 
5. Wanneer ouders/verzorgers aangeven dat door omstandigheden een rit niet hoeft plaats te 

vinden, in hoeverre wordt dit dan alsnog in rekening gebracht en is hier controle op? 
6. Is er sowieso verantwoording over en controle op uitgevoerde ritten? 
7. De minimumafstand naar school voor toekenning van leerlingenvervoer bij basisonderwijs is 

6 km., bij speciaal onderwijs 4 km. Waarom zit hier onderscheid in? 
8. Wordt het leerlingenvervoer per kind vergoed en berekend of per taxi? 
9. Wanneer ouders zelf over vervoer beschikken en toch gebruik maken van deze regeling, wat 

zijn dan de criteria om tot toekenning van het gebruik van leerlingenvervoer over te gaan? 
 
 
Graag ziet de VVD Almelo uw beantwoording op zo kort mogelijke termijn tegemoet, 
 
Met vriendelijke groet, 
VVD Almelo 

 

Martijn Makkinga  
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